

27/10/2025
OUT I.V 118/2025

٢٠٢٥/١٠/٢٧
ا.ب.ص ٢٠٢٥/١١٨

Dears / EGX Greetings

Statement: AMOC and MIDOR sign agreement for solar production according to international standards.

السادة / البورصة المصرية
تحية طيبة وبعد،،،

بيان: أموك وميدور يوقعان اتفاق إنتاج سولار بالمواصفات العالمية.

Alexandria Mineral Oils Company (AMOC) and Middle East Oil Refinery (MIDOR) signed a joint agreement in the presence of Engineer Salah Abdelkarim, CEO of the Egyptian General Petroleum Corporation. Under this agreement, the two companies will cooperate to increase the quantities of high-quality Gas Oil production according to the international standards by approximately 350,000 tons yearly, according to the Global price.

وقعت شركتنا الاسكندرية للزيت المعدنية (أموك) والشرق الأوسط لتكرير البترول (ميدور) اتفاقاً مشتركاً بحضور المهندس صلاح عبدالكريم الرئيس التنفيذي للهيئة المصرية العامة للبترول، ستعمل الشركتان بموجبه علي التعاون لزيادة كميات إنتاج السولار عالي الجودة والمطابق للمواصفات العالمية بنحو ٣٥٠ ألف طن من السولار سنوياً وفقاً للسعر العالمي.

This comes within the framework of enhancing integration among petroleum sector companies, in line with the directives of Engineer Karim Badawy, Minister of Petroleum and Mineral Resources, to expedite the implementation of economically viable integrated activities that supports the sustainability of growth and achieving high added value for petroleum sector companies.

يأتي ذلك في إطار تعزيز التكامل بين شركات قطاع البترول، تنفيذاً لتكليفات المهندس كريم بدوي وزير البترول والثروة المعدنية، بالتعجيل بتنفيذ أنشطة تكاملية ذات جدوى اقتصادية عالية تدعم إستدامة النمو وتحقيق قيمة مضافة عالية لشركات القطاع.

The agreement was signed by Chemist Magdy El-Kurdi, Chairman of the Board, and Dr. Amr Lotfy, Chairman of MIDOR, in the presence of the Executive Vice Presidents of the corporation for refining and manufacturing, foreign trade, and planning and projects.

وقع الاتفاق الكيميائي ماجد الكردي رئيس مجلس الإدارة مع الدكتور عمرو لطفي رئيس ميدور بحضور نواب الرئيس التنفيذي للهيئة للتكرير والتصنيع ، والتجارة الخارجية ، والتخطيط والمشاريع.

Sincerely,

وتفضلوا سيادتكم بقبول فائق الاحترام.



سهي عبد العزيز فاضل

دكتورة / سهي عبد العزيز فاضل
مدير عام الإستثمار
ومسئول علاقات المستثمرين

El Sad El Ali St., Wady El Kamar, El Max, Alex., Egypt
T. (+203) 3105646 - 3105647
F. (+203) 4404183 - 3105651
Cairo Office: 2 A Haras Gomhory Buildings,
Abas El Aqad St. Nasr City
T. (+202) 26909774 - 26909775 - 26909776
F. (+202) 26909772

المقر الرئيسي بالاسكندرية : شارع السد العالي، وادي القمر، المكس
ت : ٣١٠٥٦٤٧ - ٣١٠٥٦٤٦ (+٢٠٣)
ف : ٣١٠٥٦٥١ - ٤٤٠٤١٨٣ (+٢٠٣)
مكتب القاهرة :- (٢) عمارات الحرس الجمهوري
ش. عباس العقاد - مدينة نصر
ت : (+٢٠٢) ٢٦٩٠٩٧٧٤ - ٢٦٩٠٩٧٧٥ - ٢٦٩٠٩٧٧٦
ف : (+٢٠٢) ٢٦٩٠٩٧٧٢

